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                     Protokół Nr VI/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 27 sierpnia 2024r. 

Ad. pkt. 1. 

Otwarcie obrad. 

Szóstą sesję Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji w dniu 27 sierpnia 2024r., która 

odbyła się w sali USC Urzędu Miejskiego w Opocznie otworzył Przewodniczący Rady 

Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk wypowiadając formułę: „Otwieram szóstą sesję Rady 

Miejskiej w Opocznie”. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował zebranych, iż w związku ze 

zmianami podjętymi przez Sejm odnośnie zwiększenia udziału obywateli w procesie 

wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, sesje Rady 

Miejskiej w Opocznie są transmitowane na żywo w Internecie. Transmisja obrad Rady 

Miejskiej odbywa się za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

 W obradach uczestniczy 20 radnych i Rada Miejska ma prawo podejmować 

prawomocne uchwały. 

Ad. pkt. 2 

 Ślubowanie radnego. 

Przewodniczący Rady odczytał Postanowienie Nr 287/2024 Komisarza Wyborczego  

w Skierniewicach II z dnia 22 sierpnia 2024r. w sprawie obsadzenia mandatu radnego Rady 

Miejskiej w Opocznie. Postanowienie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Wstępującym do 

Rady Miejskiej w Opocznie jest Pan Sławomir Róg.  

 

Przewodniczący Rady poprosił radnego o złożenie ślubowania. 

 

Przewodniczący zaproponował, aby ślubowanie przebiegało w sposób następujący – 

Przewodniczący odczyta rotę ślubowania, a następnie wstępujący do Rady radny wypowie 

słowo: ”Ślubuję” lub zwrot: „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”.  

 

Przewodniczący odczytał rotę ślubowania, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu, a radny 

Sławomir Róg złożył ślubowanie dodając zwrot „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

Tym samym radny Sławomir Róg objął mandat radnego.  

Ad. pkt. 3 

Przedłożenie porządku obrad. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że porządek obrad został doręczony 

wraz z zaproszeniem na sesję (program e-sesja). Proponowany porządek obrad stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu, a wnioskodawcą wniesionych pod obrady projektów uchwał jest 

Burmistrz Opoczna. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ślubowanie radnego. 

3. Przedłożenie porządku obrad.  

4. Przyjęcie Protokołów Nr IV i Nr V z sesji Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

6. Zapytania i wolne wnioski.  

7. Informacja na temat przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 

(organizacja pracy). 

8. Sprawozdanie finansowe z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w I 

półroczu 2024r.  

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024 – 2040, 

b) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie nabycia, zbycia i obciążenia nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż trzy lata, 

d) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie prawa własności nieruchomości do 

zasobu mienia komunalnego, 

e) uchwalenia zmiany tekstowej nr 1 miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla strefy przemysłowej położonej w rejonie ulicy Przemysłowej w 

Opocznie, 

f) wyboru Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu  

i Usług.  

10. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący zapytał, czy są propozycje do zmiany porządku obrad. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – w imieniu Burmistrza prosi o wprowadzenie do porządku 

obrad sesji jako punkt 9a) uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Łódzkiemu. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – w imieniu Burmistrza prosi o wprowadzenie do porządku 

obrad sesji jako punkt 9g) uchwały w sprawie: zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – w imieniu Burmistrza prosi o wprowadzenie do porządku 

obrad sesji jako punkt 9h) uchwały w sprawie: zmiany składu osobowego Komisji Zdrowia, 

Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany 

porządku obrad poprzez wprowadzenie do porządku obrad punktu 9a) uchwały w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Województwu Łódzkiemu. 

Rada Miejska głosami: za - 18, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła wniosek w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad sesji jako punkt  9a) uchwały w sprawie: udzielenia 

pomocy finansowej Województwu Łódzkiemu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany 

porządku obrad poprzez wprowadzenie do porządku obrad punktu 9g) uchwały w sprawie: 

zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług. 

Rada Miejska głosami: za - 19, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła wniosek w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad sesji jako punkt  9g) uchwały w sprawie: zmiany składu 

osobowego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany 

porządku obrad poprzez wprowadzenie do porządku obrad punktu 9h) uchwały w sprawie: 

zmiany składu osobowego Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury. 

Rada Miejska głosami: za - 19, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła wniosek w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad sesji jako punkt  9h) uchwały w sprawie: zmiany składu 

osobowego Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ślubowanie radnego. 

3. Przedłożenie porządku obrad.  

4. Przyjęcie Protokołów Nr IV i Nr V z sesji Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

6. Zapytania i wolne wnioski.  

7. Informacja na temat przygotowania placówek oświatowych do nowego roku 

szkolnego (organizacja pracy). 

8. Sprawozdanie finansowe z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 

I półroczu 2024r.  

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) udzielenia pomocy finansowej Województwu Łódzkiemu, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024 – 2040, 

c) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024, 



4 

 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie nabycia, zbycia i obciążenia nieruchomości oraz     

ich wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż trzy lata, 

e) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie prawa własności nieruchomości do 

zasobu mienia komunalnego, 

f) uchwalenia zmiany tekstowej nr 1 miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla strefy przemysłowej położonej w rejonie ulicy Przemysłowej w 

Opocznie, 

g) zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu 

i Usług, 

h) zmiany składu osobowego Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i 

Kultury, 

i) wyboru Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu 

i Usług. 

10. Zamknięcie obrad. 

Ad. pkt. 4 

Przyjęcie protokołów Nr IV/2024 i Nr V/2024 z sesji Rady Miejskiej w Opocznie 

IX kadencji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, iż protokoły były wyłożone do wglądu                  

w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy, jak również zostały 

udostępnione radnym w informatorze programu e-sesja. 

Pyta, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z obrad IV sesji IX kadencji Rady 

Miejskiej w Opocznie z dnia 26 czerwca 2024r. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do 

głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad IV sesji Rady Miejskiej 

w Opocznie IX kadencji z dnia 26 czerwca 2024r. w wersji przedłożonej.   

Rada Miejska głosami:  za – 18, przeciw – 0, wstrz. – 1,  przyjęła protokół z obrad IV 

sesji Rady Miejskiej IX kadencji w Opocznie z dnia 26 czerwca 2024r. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Pyta, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z obrad V sesji IX kadencji Rady 

Miejskiej w Opocznie z dnia 11 lipca 2024r. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do 

głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad V sesji Rady Miejskiej 

w Opocznie IX kadencji z dnia 11 lipca 2024r. w wersji przedłożonej.   

Rada Miejska głosami:  za – 18, przeciw – 0, wstrz. – 1,  przyjęła protokół z obrad V 

sesji Rady Miejskiej IX kadencji w Opocznie z dnia 11 lipca 2024r. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr do 16 protokołu. 
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Ad. pkt. 5  

Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej.  

Michał Konecki – Burmistrz Opoczna – przedstawił sprawozdanie za okres od dnia 22 czerwca  

do dnia 22 sierpnia 2024r.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt. 6 

Zapytania i wolne wnioski. 

Przewodniczący otworzył dyskusję w ramach punktów „Sprawozdanie Burmistrza 

 z działalności międzysesyjnej” oraz „Zapytania i wolne wnioski”. 

Jolanta Łuczka – Nita – radna: 

- poprosiła o doprecyzowanie informacji w zakresie budowy odcinka ul. Głogowej; 

- poinformowała, że na większości ulic równoległych do ul. Świerkowej na os. Ustronie 

notorycznie dochodzi do znacznych przekroczeń prędkości przez kierowców. Poddała pod 

zastanowienie wyznaczenie progów zwalniających na tych ulicach; 

- poruszyła temat budżetu obywatelskiego. Zapytała kiedy będzie można głosować na projekty, 

które pozytywnie przeszły ocenę formalną; 

- zapytała na jakim etapie jest modernizacja oświetlenia ulicznego; 

- podziękowała pracownikom spółki PGK za sprzątanie na terenie os. Ustronie. 

Odpowiedzi udzielili Burmistrz Opoczna Michał Konecki, Z-ca Burmistrza Jan Zięba, Dyrektor 

Wydz. Techniczno – Inwestycyjnego Dorota Skwierczyńska – Madej.  

Tomasz Łuczkowski – radny: 

- zapytał, z jakiego powodu został odwołany Prezes spółki ZGM Pan Marcin Jędrasik oraz 

dlaczego na to stanowiska powołano Pana Zbigniewa Sobczyka; 

- w imieniu nauczycieli oraz rodziców dzieci z Zespołu Szkół Samorządowych Nr 1  

w Opocznie prosi o podjęcie wszelkich działań mających na celu zapewnienie bezpieczeństwa 

wokół szkoły w związku z organizacją czwartkowego targu; 

- zapytał, kiedy ewentualnie rozpoczęłaby się budowa dróg na ul. Św. Łukasza, Św. Mateusza 

i Św. Piotra oraz jakie są plany Burmistrza na trzy kolejne drogi na os. Milenijnym na które 

została pozyskana dotacja; 

- zapytał, czy w Spółce ZGM ma zostać powołany zastępca Prezesa oraz czy w Wydz. Sportu 

i Rekreacji ma być Dyrektor oraz Zastępca Dyrektora. Zapytał również czy została zawarta 

umowa  z firmą zewnętrzną na prowadzenie mediów społecznościowych; 

- prosi o informację, czy Dyrektorzy powołani na zastępstwo mają wynagrodzenia na tym 

samym poziomie co ich poprzednicy. 

Odpowiedzi udzielili Burmistrz Opoczna Michał Konecki, Prezes ZGM Zbigniew Sobczyk. 
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Barbara Wacławiak – radna: 

- poruszyła temat inwestycji, która rozpoczęła się na terenie po byłej kotłowni na ul. M.C. 

Skłodowskiej. Prosi, aby porozumieć się z inwestorem w celu odpowiedniego zabezpieczenia 

terenu wokół;  

- prosi o podjęcie działań mających na celu wyznaczenie przejścia dla pieszych przy nowej 

przychodni na ul. M.C. Skłodowskiej na wysokości bloku nr 8; 

- po raz kolejny zwróciła się z prośbą o rozebranie ogrodzenia wokół klombu znajdującego się 

pomiędzy blokami nr 16 oraz nr 14 na ul. M.C. Skłodowskiej;  

- prosi o przycięcie drzew na ul. Północnej, które zasłaniają sieć energetyczną; 

- prosi o nasadzenia drzew wokół placu zabaw „Odpoczniak”; 

- zapytała, jakie są dalsze plany dotyczące ul. Kolejowej. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Opoczna Michał Konecki.  

Tadeusz Brola – radny: 

- poruszył temat przebudowy drogi Mroczków Duży – Stużno, której pozostało do wykonania 

ok. 990 m. Zapytał, czy ta inwestycja zostanie dokończona jeszcze w tym roku. Poinformował, 

że miało zostać wykonane tam również odwodnienie; 

- prosi, aby wszystkie informacje o przetargach ogłaszanych przez Gminę Opoczno 

zamieszczane były na stronie BIP gminy, 

- zapytał, kto robi kosztorysy inwestorskie, które według niego w większości są 

niedoszacowane. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Opoczna Michał Konecki, Dyr. Wydz. Techniczno – 

Inwestycyjnego Dorota Skwierczyńska – Madej, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, Skarbnik 

Gminy Magdalena Ślęzak.  

Krzysztof Grabski – radny: 

- poinformował, że remontowana droga Mroczków Duży – Stużno została ukończona na 

najgorszym możliwym odcinku gdzie brakuje odwodnienia. Zaprosił Pana Burmistrza na wizję 

lokalną. 

Radny Łukasz Konecki: 

- poinformował, iż w autopoprawce do zmian w budżecie pojawiła się inwestycja dotycząca 

utwardzenia pobocza w Kruszewcu. Zapytał, czy będzie ona realizowana w tym roku i kiedy 

przewidziany jest termin rozpoczęcia budowy; 

- prosi, aby rozważyć możliwość ustawienia pulsującego znaku stop przy zjeździe z obwodnicy 

na ul. Przemysłowej w drogę wojewódzką oraz wystosowanie pisma do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich z prośbą o oczyszczenie tego skrzyżowania z zarośli, które ograniczają 

widoczność.  

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Opoczna Michał Konecki, Dyr. Wydz. Techniczno – 

Inwestycyjnego Dorota Skwierczyńska – Madej.  

Sławomir Róg – radny: 
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- zapytał, czy prawdą jest, że  do zamknięcia tegorocznego budżetu brakuje ok. 30 mln zł i jaki 

jest pomysł na pozyskanie brakujących środków. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Opoczna Michał Konecki, Skarbnik Gminy Magdalena Ślęzak. 

Alicja Szczepaniak – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej: 

- w imieniu mieszkańców bloku przy ul. Kopernika 18 prosi o podjęcie działań mających na 

celu przesunięcie paczkomatu znajdującego się przy sklepie PSS Społem, który znacznie 

ogranicza widoczność przy wjeździe oraz wyjeździe spod bloku; 

- prosi o uporządkowanie oraz wycięcie zakrzaczeń wokół chodnika znajdującego się na osiedlu 

PGR obok sklepu, a należącego do gminy; 

- prosi o zwrócenie się do Zarządu Dróg Wojewódzkich z prośbą o wykoszenie rowów na 

odcinku od ZPC 3 do obwodnicy; 

- poruszyła temat budżetu oświaty. Poinformowała, że problem trwa od lat i prosi, aby nie 

obwiniać za taki stan rzeczy Dyrektorów szkół i przedszkoli. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Opoczna Michał Konecki, Skarbnik Gminy Magdalena Ślęzak, 

Z-ca Burmistrza Jan Zięba, Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk, radny 

Sławomir Róg, Dyr. Wydz. Edukacji Marek Ziębicki, Dyr. CUW Waldemar Plewa. 

Jakub Biernacki – radny: 

- w imieniu mieszkańców os. Milenijnego podziękował za deklaracje oraz chęci kontynuowania 

projektów budowy dróg na ul. Św. Łukasza, Św. Mateusza oraz Św. Piotra;  

- prosi o udostępnienie radnym szczegółowego projektu „Targowisko różności” po zmianach; 

- zapytał, czy w związku z zakończeniem inwestycji dotyczącej zakupu nowych autobusów dla 

MPK wystąpiły jakieś problemy dotyczące finansowania tego zadania;  

- zapytał, jak Burmistrz ocenia funkcjonowanie zalewu w obecnym sezonie oraz jakie są plany 

na przyszły rok; 

- budowa łącznika ul. Leśnej z ul. Krasickiego – zapytał jaki będzie zakres prac oraz jaka kwota 

została przeznaczona na tą inwestycję; 

- zaproponował, aby w kolejnej edycji budżetu obywatelskiego w komisji zasiadał również 

przedstawiciel Rady Miejskiej. Zaproponował także, aby zwrócić uwagę na nietuzinkowe 

pomysły, które mogłyby zostać zrealizowane poza budżetem obywatelskim; 

- zapytał, czy w związku z otwarciem nowej przychodni przy ul. M.C. Skłodowskiej gmina 

planuje podpisać porozumienie z powiatem w sprawie udostępnienia miejsc parkingowych za 

blokiem przy ul. Skłodowskiej 10; 

- zapytał, w związku z jaką inwestycją zostały wykopane tuje na ul. M. Galińskiego obok 

szpitala; 

- w imieniu mieszkańców os. Trąbki zwrócił się z prośbą do PGK o sprawdzenie stanu 

technicznego pojazdu odbierającego śmieci, który poplamił olejem ulicę oraz usunięcie tych 

zanieczyszczeń; 

- zwrócił się do Burmistrza z prośbą o podanie konkretnych przyczyn zwolnienia ze stanowiska 

Prezesa ZGM p. Marcina Jędrasika; 

- zaproponował wprowadzenie do porządku obrad Komisji Rewizyjnej cyklicznego tematu dot. 

analizy budżetu oraz podejmowanych decyzji w poprzednich latach. 
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Odpowiedzi udzielili Burmistrz Opoczna Michał Konecki, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, 

Dyrektor Wydz. TI Dorota Skwierczyńska -Madej, Z-ca Burmistrza Jan Zięba, radna Barbara 

Wacławiak, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wiesław Wołkiewicz. 

Andrzej Pacan – radny: 

- uważa, że progi zwalniające powinny być instalowane wyłącznie przed budynkami 

użyteczności publicznej takimi jak np. szkoły; 

- zaproponował, aby w kolejnych edycjach budżetu obywatelskiego dokonać podziału środków 

na miasto i wieś oraz dopilnować, aby jeden projekt nie przekraczał 40% środków.  

Odpowiedzi udzielili Z-ca Burmistrza Jan Zięba. 

Andrzej Rożenek – radny: 

- uważa, że temat oświaty jest bardzo ciężki, ale koniecznie należy się nad nim pochylić i 

uświadomić mieszkańców, że reorganizacja szkół jest niezbędna do prawidłowego ich 

funkcjonowania. 

 

Radny Tomasz Kopera: 

- prosi, aby w sprawozdaniach z działalności międzysesyjnej były uwzględniane wykazy umów 

powyżej 5 tys. zł zawieranych przez Burmistrza i kierowników jednostek podległych; 

- prosi o pisemną informację dotyczącą procedury przy organizacji koncertów z okazji Dni 

Opoczna; 

- poruszył temat sprawy karnej prowadzonej przez MDK. 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Miasta Janusz Klimek, Z-ca Burmistrza Jan Zięba.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał pismo mieszkańca Gminy Opoczno w sprawie 

kursów autobusów MPK na linii nr 8. 

W dyskusji głos zabrał: mieszkaniec Gminy Opoczno Mieczysław Wojciechowski. 

W związku z brakiem kworum Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 40 min przerwę. 

Po przerwie. 

W toku dalszej dyskusji głos zabrał Prezes MPK Robert Grzesiński oraz Dyrektor MDK 

Zdzisław Miękus, który ustosunkował się do wypowiedzi radnego Tomasza Kopery.  

Dariusz Kołodziejczyk - Przewodniczący Rady Miejskiej: 

- poprosił, aby Prezes MPK udzielił odpowiedzi na pismo p. M. Wojciechowskiego, które 

zostało skierowane do Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

- ponowił prośbę o zainstalowanie progów zwalniających na wysokości Zespołu Szkół 

Powiatowych im. S. Staszica na ul. Kossaka oraz o przycięcie gałęzi drzew znajdujących się na 

pasie zieleni pomiędzy drogą a chodnikiem, które ograniczają widoczność wyjeżdzającym  

z parkingu szkoły; 

- prosi o zainstalowanie progu zwalniającego w okolicach szkoły, na drodze pomiędzy 

Mroczkowem Gościnnym a Wólką Karwicką, jak również rozpatrzenie możliwości 
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usytuowania na tej drodze przystanku na żądanie; 

- zapytał, czy jest możliwa kontrola jakości funkcjonowania instalacji fotowoltaicznych w które 

zainwestowała Gmina Opoczno. Poinformował, że mieszkańcy, którzy mają problem w tym 

zakresie są pozostawieni sami sobie;  

- prosi o podjęcie działań zmierzających do pozyskania środków na rewitalizację parku  

w Mroczkowie Gościnnym. 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

Aneta Wdówka – radna: 

- prosi o utworzenie regulaminu korzystania z altan na terenach wiejskich i umieszczenie                         

go w tych sołectwach, gdzie takie altany się znajdują.  

 

W związku z brakiem głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł 

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad. pkt. 7 

 Informacja na temat przygotowania placówek oświatowych do nowego roku 

szkolnego (organizacja pracy). 

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił informację, która stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk, radny Jakub 

Biernacki, Dyrektor Wydz. ZiSS Elżbieta Matyśkiewicz, radny Sławomir Róg. 

Sławomir Róg – radny - prosi o przygotowanie informacji na temat liczby dzieci, liczby 

oddziałów, płac nauczycieli oraz obsługi oraz wydatków rzeczowych w placówkach 

oświatowych (prosi o dostarczenie informacji do Biura Rady po 30 IX). 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 8  

Sprawozdanie finansowe z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w I 

półroczu 2024r. 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła 

informację, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Sprawozdanie z działalności Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

Opocznie za I półrocze 2024 roku stanowi załącznik nr 7a do protokołu. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 9 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) udzielenia pomocy finansowej Województwu Łódzkiemu, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Sławomir Róg, radny Tomasz Kopera. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr VI/61/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Łódzkiemu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024 – 2040, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 16, przeciw – 0, wstrz. – 1 podjęła uchwałę                                       

Nr VI/62/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 

2024 – 2040. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

c) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 
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W dyskusji głos zabrali: radna Alicja Szczepaniak, Skarbnik Gminy Magdalena Ślęzak, 

Dyrektor Wydz. TI Dorota Skwierczyńska – Madej, Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 14, przeciw – 0, wstrz. – 2 podjęła uchwałę                                       

Nr VI/63/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie nabycia, zbycia i obciążenia nieruchomości oraz 

ich wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż trzy lata, 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 14, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr VI/64/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie nabycia, zbycia i obciążenia nieruchomości 

oraz ich wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż trzy lata. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

e) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie prawa własności nieruchomości do 

zasobu mienia komunalnego, 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr VI/65/2024 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie prawa własności 

nieruchomości do zasobu mienia komunalnego. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
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f) uchwalenia zmiany tekstowej nr 1 miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla strefy przemysłowej położonej w rejonie ulicy Przemysłowej  

w Opocznie; 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 16, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr VI/66/2024 w sprawie uchwalenia zmiany tekstowej nr 1 miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla strefy przemysłowej położonej w rejonie ulicy 

Przemysłowej w Opocznie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

g) zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i 

Usług, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr VI/67/2024 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu, Handlu i Usług. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

h) zmiany składu osobowego Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 16, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr VI/68/2024 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Oświaty i Kultury. 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
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Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

i) wyboru Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i 

Usług. 

Jakub Biernacki – radny – zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegającą na  

zdjęciu z porządku obrad sesji pkt 9i) Podjęcie uchwały w sprawie: wyboru Przewodniczącego 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie wniosek formalny radnego Jakuba Biernackiego.  

Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła wniosek radnego  

o zdjęcie z porządku obrad punktu 9i) podjęcie uchwały w sprawie: wyboru 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług.  

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Raport z głosowań imiennych stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Wszystkie projekty uchwał stanowią załącznik nr 17 do protokołu.  

Ad. pkt. 10 

Zamknięcie obrad.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Opocznie Dariusz Kołodziejczyk podziękował 

obecnym za udział i zamknął VI sesję Rady Miejskiej IX kadencji wypowiadając stosowną 

formułę: „Zamykam szóstą sesję Rady Miejskiej w Opocznie”. 

Godz. rozpoczęcia sesji 9.00, godz. zamknięcia sesji 15.50 

Protokół wyłożony do wglądu od dnia 10 września 2024r. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube Gminy 

Opoczno.  

Nagrania dostępne są na kanale YouTube Gminy Opoczno. 

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

       Przewodniczący Rady Miejskiej  

             Dariusz Kołodziejczyk 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska  

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 


